
PLØKS generalforsamling 2025 
36 fremmødte medlemmer + 8 fuldmagter 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent. 
Peder Jensen valgt som dirigent. Thomas Rosenberg valgt som referent. 
Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen er lovligt indkaldt jf. 
vedtægterne. 

2. Formandens beretning. 
Kort: Den planlagte ombygning er ikke blevet udført, da der fortsat pågår dialog 
med Ballerup Kommune om Forsikringsforhold, Offentlig-Forlystelses-godkendelse, 
Brand-godkendelse, og byggetilladelse. SiV (Skolen i Virkeligheden – for Ballerup 
Kommunes skoler) blev derfor stoppet, og PLØKS Open blev til PLØKS Closed. Det 
går super godt på vores ungdomshold og de gør sig gældende til både DM, NM, og 
diverse nationale og internationale konkurrencer. Vi er pt 436 medlemmer, og der er 
mange frivillige, der gør en imponerende indsats. PLØKS’s økonomi er stærk, og vi 
har råd til de ting vi gerne vil. Herunder rutebyg og vi har i dag ikke mindre end 107 
ruter indendørs, hvilket er rekord i PLØKS’s historie. Læs endvidere vedhæftede 

beretning og bliv begejstret 😊 

Juniorholdet holdt en præsentation af hvordan det går på holdet, hvad de laver og 
ture de har været på. Læs endvidere vedhæftede præsentation. 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab  
Flere medlemmer = flere indtægter. Mindre SiV, grundet udestående afklaring med 
Ballerup Kommune. De fleste udgiftsposter har overholdt budgettet, med mindre 
afvigelser til greb og rutebygning. Men den helt store forskel til budget er, at der 
ikke blev bygget om i år. De afsatte 466.000 er overført til næste års budget. Årets 
overskud er kr. 135.743, hvilket er i den høje ende. I banken havde vi kr 664.594,- 
ved årsskiftet, og vi er således godt polstret. 

4. Behandling af indkomne forslag. Læs forslagene og begrundelserne i bilagene til 
indkaldelsen. 
Forslag nummer 1 - vedtægtsændring nr 1, kontingentrabatter: 34 stemte for. 0 
stemte imod. Forslaget er vedtaget. 
Forslag nummer 2 - vedtægtsændring nr 2, Fuldmagter: En del 
meningsudvekslinger for og imod hvad demokrati er, og om fuldmagter styrker 
demokratiet i PLØKS eller ej: 12 for og 30 imod. Forslaget er faldet. 
Forslag nummer 3 - vedtægtsændring nr 3, Stemmeproces til GF: 26 for og 3 imod. 
Forslaget er vedtaget. 
Forslag nummer 4 - vedtægtsændring nr 4, Alderskrav for bestyrelsen: En del 
meningsudvekslinger for og imod: 33 for og 3 imod. Forslaget er vedtaget. 
Forslag nummer 5 - vedtægtsændring nr 5, Klatreregler for unge: 31 for og 2 imod. 
Forslaget er vedtaget. 
Forslag nummer 6 - vedtægtsændring nr 6, Indsupplering af Tillidsvalgte: 5 for og 
19 imod. Forslaget er faldet. 
Forslag nummer 7 - vedtægtsændring nr 7, Foreningens ophør: En del 
meningsudvekslinger primært imod: 2 for og 33 imod. Forslaget er faldet.  
Forslag nummer 8 - vedtægtsændring nr 8, Ekskludering af medlemmer: En del 



meningsudvekslinger for og imod: Alternativ 8a: 3 for og 29 imod. Forslaget er 
faldet. Alternativ 8b: 0 for og 29 imod. Forslaget er faldet. 

5. Fastsættelse af kontingent. 
Det foreslås at kontingent og rabatter fastsættes som følgende: Kontingent: kr. 
800,- (uændret). Familierabat: 0 % (uændret). Juniorrabat (under 16 år) 25 % 
(uændret). Vedtaget. 

6. Forelæggelse af budget for det kommende år. 
Største post er til ombygning af den indendørs klatrevæg. I alt kr. 466.000,- er sat af 
til det. Øvrige poster er på ca. samme niveau som 2024 budgettet, justeret ift 
udviklingen ift. 2024 faktiske vs. budget. Det betyder, at egenkapitalen forventes at 
falde til godt 150.000,- ved årsskiftet til 2026. Budget blev forelagt og er vedhæftet 
indkaldelsen. 

7. Forelæggelse af bestyrelsens tanker for det kommende år. 
Dennis fremlagde bestyrelsens tanker for det kommende år i form af et årshjul. Det 
ligger også på hjemmesiden. Alle opfordres til at tilmelde sig som ansvarlige eller 
medansvarlige for nogle af arrangementerne. Henvend jer til en repræsentant for 
bestyrelsen. 

8. Debat om anvendelsen af professionelle rutebyggere 
Fem ideer blev fremlagt af bestyrelsen. Herefter var der en længere debat, hvor den 
nuværende ordning blev rost, og det gode ved frivilligheden blev fremført. Skal vi 
have professionelle rutebyggere, så er det til at lave de svære rute til vores 
konkurrencer, og til at uddanne vores egne rutebyggere til at bygge endnu bedre 
ruter. Vi vil gerne have flere egne rutebyggere – specielt efter PLØKS Open, hvor vi 
ikke har så mange ruter. Det blev foreslået, at vi overveje at ”bytte væg” med en 
anden klub, som så bygger hos os, og vi bygger hos dem for at variere ruterne 
yderligere. Det blev afvist af flere at indføre tvungen kvalitets-kontrol af ruter. Dels 
for ikke at skræmme nye rutebyggere fra at forsøge. Dels fordi vi til de arrangerede 
rutebyggerdage faktisk klatrer hinandens ruter og giver feedback, hvilket kan siges 
at være en form for kvalitetskontrol. Forslagene fra debatten tages op til vurdering i 
bestyrelse og rutebyggerudvalget. 

9. Valg af bestyrelse jf. § 5.5. 
a. Næstformand, som vælges for to år (Annette Vilen genopstiller). Valgt. 
b. Kassereren, som vælges for to år (Thomas Rosenberg genopstiller). Valgt 
c. 1 bestyrelsesmedlem som vælges for to år (Kasper Sporring stiller op). Valgt. 
d. En juniorrepræsentant, som vælges for et år (Vitus Esmann genopstiller). Valgt  
Dennis udtræder af bestyrelsen som bestyrelsesmedlem men fortsætter som 
tilforordnet ressourceperson i bestyrelsen (Ligesom Henrik Bruun også er 
tilforordnet ressoureperson i bestyrelsen), og vil hjælpe til med alt det han plejer i 
PLØKS. 

10. Valg af  
a. 1 revisor (Steen Jensen genopstiller), Valgt. 
b. 1 revisorsuppleant (Christian Jensen genopstiller), Valgt. 
c. 1 bestyrelsessuppleant over 18 år (Lise Ebdrup Lund genopstiller), Valgt.  
d. 1 suppleant for juniorrepræsentanten, Jonatan Eggertsen stiller op og er valgt. 

11. Eventuelt. 
Ingen punkter. 

Referent Thomas Rosenberg 


